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Zaaknummer: Z22.021911-D22.589656 

   
Onderwerp: Wmo-raad vergadering  

Plaats: Kamer 15, gemeentehuis  

Datum: 13 september 2022 

Aanvang: 19:30 uur 

Aanwezigen:  
Mevr. Desiree Veen- de Graaf (vicevoorzitter), Mevr. Jeanina 
Kousemaker, Mevr. Anita van Riel-Verschoor, Dhr. Jan van Schie 
(namens Seniorenraad, digitaal), Mevr. Margriet Selders (namens 
Seniorenraad), Mevr. Hanita Hulsbergen, Dhr. Jaap Kole, 
Mevr. Rianne Schreijenberg (ambtelijke ondersteuning gemeente 
Borsele), Mevr. Ilona Vermue-van ’t Westeinde (verslaglegging) 
 

Afwezigen: mevr. Gerda van Bambost, mevr. Nicolle Boonman-Kakebeeke en 
mevr. Eugenie Heuving (afd. GR De Bevelanden) 
 

Steller: Mevr. Ilona Vermue-van ‘t Westeinde 

Status: Vastgesteld 

 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Vaststellen agenda  
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Verslag vorig overleg 10 mei 2022  
 
Tekstueel 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van 
Pag. 3, 5f, Definitieve taakverdeling/werkgroepen; 
-  

Werkgroep Trekker  

Jeugd Nicolle Boonman Desiree Veen en Jeanina 
Kousemaker 

Ouderenzorg Jan van Schie Margriet Selders en Hanita 
Hulsbergen 

Geestelijke 
gezondheidszorg 

Nicolle Boonman Jeanina Kousemaker en 
Hanita Hulsbergen 

Gehandicaptenzorg Anita van Riel Jaap Kole 

Wonen Jaap Kole Jan van Schie, vacature 

Vrijwilligers/mantelzorgers Desiree Veen Anita van Riel 

 



V
E

R
S

L
A

G
 

 

 
2 

Actielijst 
Vacature voorzitter Wmo-raad. Deze vacature staat vermeld op Borsele Voor Elkaar. 
Afgesproken wordt dat we deze vacature (nogmaals) uitgebreid verspreiden. 
NB: deze is geplaatst op Linkedln, gedeeld op Facebook en een persbericht is verspreid. 
 
Jeanine Kousemaker gaat met een geïnteresseerde kandidaat voor de Wmo-raad in 
gesprek en koppelt dit volgende keer terug. 
 
4. Zaken aangaande ontwikkelingen delen: 
 
Ontwikkelingen Sociaal Domein in relatie tot Wmo: (Rianne Schreijenberg) 
a) Ontwikkeling uniforme verordening Wmo voor gemeenten Kapelle, Goes en Borsele. 

De Wmo-verordening wordt binnenkort aangepast. De voorbereidingen hiervoor zijn in 

volle gang en het streven is om dit jaar de nieuwe verordening nog vast te stellen. 

Vanuit de gemeente Kapelle kwam de vraag om gezamenlijk met Kapelle, Goes en 

Borsele op te trekken en één gezamenlijk advies te krijgen van de Wmo-raden.  

 

b) In de Oosterschelderegio is men bezig met de aanbesteding, omdat in 2024 nieuwe 

contracten ingaan. De voorbereidingen zijn in gang gezet, zodat in 2023 nieuwe 

contracten afgesproken kunnen worden die per 2024 ingaan. Dit zal nog aan de Wmo-

raad worden voorgelegd. Het betreft huishoudelijke hulp, begeleiding en dagbesteding. 

Wat betreft de hulpmiddelen: dit is een apart contract en is onlangs verlengd. Hiervoor 

is geen nieuwe aanbesteding gedaan. Gevraagd wordt waarom dit niet via de Wmo-

raad is gegaan. Rianne Schreijenberg zoekt het uit en koppelt het volgende keer terug. 

Actie: Rianne 

Ontwikkelingen Jeugd algemeen (Gerda van Bambost is afwezig) 
A.  Het Rijk heeft besloten om extra financiële middelen beschikbaar te stellen voor de 

jeugdzorg. Dit geeft de jeugdzorg een beetje lucht. 
 

B. De cliëntenstop bij Emergis is gelukkig opgeheven.  
 

Mededelingen GR de Bevelanden (Eugenie Heuvink is afwezig) 
Eugenie Heuvink had geen mededelingen. 

 
5. Zaken aangaande Wmo-raad 

 
a) Toetreding Hanita Hulsbergen in de Wmo-raad 

Nadat Hanita Hulsbergen de vergadering even heeft verlaten is unaniem besloten dat 
zij kan worden voorgedragen bij het college als nieuw lid voor de Wmo-raad.  
Actie: Rianne/Ilona. 
 

b) Voorbespreking vergadering 8 november met wethouder Van de Plasse 
 

Digitale toegankelijkheid website van de gemeente Borsele. Afgesproken wordt met 

elkaar om door de website te surfen. Aandachtspunt is wel dat wij op de website van 
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GR De Bevelanden beperkt invloed hebben, wel op de site van de gemeente Borsele 

aldus Rianne Schreijenberg.  

Afgesproken wordt dat de werkgroepen dit afzonderlijk oppakken. Zij kiezen zelf twee 

onderwerpen en gaan die vraagstukken opzoeken op de site. De trekkers van de 

diverse werkgroepen nemen het voortouw hierin.  

 

Verder vraagt men zich af of de wethouder zelf nog vragen heeft voor 8 november en 

of zij de hele vergadering blijft. Actie: Rianne. 

 
6. Inkomende Post/mail  

 
- Inkomende post: 

a. Cliëntervaringsonderzoek Wmo 2021 gemeente Borsele, uitgevoerd door GR 
De Bevelanden (mail d.d. 5 juli 2022) 
Dit onderzoek wordt Zeeuws breed gehouden, elk kwartaal worden de 
resultaten naar ZB Planbureau gestuurd en zij vatten dit samen.  
Er zijn een paar opvallende uitslagen, met name dat er weinig gebruikt wordt 
gemaakt van een cliëntondersteuner. Ook wordt men weinig ondersteund door 
familie/buren/bekenden. 
Dit kan op diverse manieren interpreteren. Ligt dit aan de manier van een 
afspraak maken en mensen hierop wijzen of aan de uitnodiging? Wellicht ligt 
hier een verbeterpunt.  
Rianne Schreijenberg geeft aan dat het koploperstraject cliëntondersteuning 
ervoor heeft gezorgd dat er nog wijzigingen zijn geweest in de aandacht ervoor 
en de benaming (meedenkers in plaats van cliëntondersteuners). Afgesproken 
dat Eugenie Heuvink in de volgende vergadering dit toelicht. Van tevoren wordt 
de uitnodigingsbrief opgevraagd. Actie: Rianne. 
NB: de actie is uitgezet door Rianne en wordt volgende keer geagendeerd. 
 

b. Inkomensregelingen ouderen (mail d.d. 23 augustus 2022) 
Deze folder was bijgevoegd bij de Bevelandse Bode. Het is een overzichtelijke 
folder. 
 

c. Evaluatie contractering Wmo-ondersteuning en -voorzieningen (mail d.d. 6 
september 2022) 
Op 6 september hebben we een mail gehad van Sandra Schuurman met de 
vraag of wij willen reageren op de deelovereenkomst Wmo, waarin het SWVO 
in opdracht van de gemeenten afspraken hebben opgenomen met 
zorgaanbieders Wmo. Tot 21 september kan er gereageerd worden.  
 
Afgesproken dat Rianne Schreijenberg de deelovereenkomst opzoekt.  
NB: na afloop van deze vergadering is dit gedaan en hierbij de link:  

Contracten - SWVO 
 
Wat willen we behouden, wat kan beter, missen we iets, wat moet anders? Dat 
zijn vragen die we moeten beantwoorden. Desiree Veen, Anita van Riel en 

https://www.swvo.nl/voor-aanbieders/contracten/


V
E

R
S

L
A

G
 

 

 
4 

Margriet Selders willen graag een afspraak met Sandra Schuurman van het 
SWVO om zaken duidelijker te krijgen. Actie: Ilona. 
NB De afspraak is gemaakt op 15 september en een verslag hiervan is 
bijgevoegd. 
 

- Uitgaande Post 
Er is geen uitgaande post. 
 

- Uitnodigingen 
a. Jongerenraad: Borsele Draait Door inzake veiligheid d.d. 20 september 2022 (mail 

d.d. 31 augustus 2022). Een aantal hebben zich al opgegeven. Inschrijven kan 
altijd, de bijeenkomst is niet digitaal te volgen. 
 

b. Bijeenkomst Armoede en Schulden d.d. 17 oktober 2022 (mail d.d. 30 augustus 
2022) Ook hier hebben een aantal mensen zich voor opgegeven. 

 
7. Terugkoppeling diverse overleggen 

- Monitor Abonnementstarief Wmo d.d. 29 juni 2022. Door omstandigheden is het niet 
gelukt om digitaal aan te sluiten. Er is geen verslag van gemaakt.  
 
- Evaluatie Open dag gemeente Borsele 9 juli 2022 
Desiree Veen en Jan Van Schie waren aanwezig op de Open dag. De opkomst viel 
tegen in het gemeentehuis. Er waren veel familieleden van collega’s. 
 
- Evaluatie themadag 18 juli 2022 
Het was een zinvolle dag, alleen jammer dat we niet meer naar de Kringloop in ’s-
Gravenpolder konden. OMA was erg interessant. De dag was leerzaam, educatief en 
inspirerend. Dank aan Jeanine Kousemaker en Nicolle Boonman voor de organisatie 
hiervan! 
Het resultaat van de themadag hangt hier in deze kamer. Op de achterkant staan de 
betekenissen van de schilderijtjes.  
 
Een idee is om volgend jaar iemand vanuit GR De Bevelanden te vragen.  
 
- Terugkoppeling bijeenkomst Participatienota 6 september 2022 
Nicolle Boonman, Hanita Hulsbergen, Margriet Selders, Jan van Schie en Desiree Veen 
waren hierbij aanwezig. Het was een goed bezochte avond. Wat is het doel en de 
achtergrond werden besproken.   
Een participatieteam moet ervoor zorgen dat alle afdelingen participatie toepassen. Als 
iemand met een initiatief komt naar de gemeente, die medewerker moet goed kijken 
naar het initiatief en kans geven om hiermee aan de slag te gaan. Het team moet 
ervoor zorgen dat dit binnen alle geledingen moet worden toegepast.  
Men vindt de beschrijving participatieteam niet goed verwoord, omdat men denkt dat in 
dit team burgers zitten samen met ambtenaren, maar het is alleen een intern team van 
de gemeente. Wel wordt gekeken om een soort klankbordgroep te maken hiervoor.  
 
Deze nota is wettelijk verplicht vanuit het Rijk en was een bestuurlijke opdracht van de 
gemeenteraad. Er is ook landelijk overleg hierover geweest met input vanuit andere 
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gemeenten die hier al mee werken. Participatie gaat erover om de burger te betrekken 
en daarom is het op deze manier ingestoken. Er komt nog een verslag van.  
NB: het verslag is 5 oktober naar u toegestuurd. 
 
 

8. Belangrijke data, vergaderdata 2022  
18 oktober, 19.30 uur overleg zonder ambtelijke ondersteuning 
25 oktober, 16.30 uur agendacommissie 
8 november, 19.30 uur (wethouder Van de Plasse sluit aan) 
 
De vergaderdata voor 2023 worden vastgesteld: 
 

Vergaderdata   Met ondersteuning Locatie Zonder 

ondersteuning 

Locatie 

4e kwartaal 2022 8 november 2022 Kamer 15 18 oktober Oudelande 

1e kwartaal 2023 28 maart 2023 Kamer 15 7 maart  

2e kwartaal 2023 23 mei 2023 Kamer 15 9 mei  

Themadag 2023 12 juni 2023    

3e kwartaal 2023 12 september 2023 Kamer 15 29 augustus  

4e kwartaal 2023 7 november 2023  Kamer 15 10 oktober  

 
De jaarkalender zal met deze data worden gevuld. 
 
Deze data worden, op verzoek van Jan van Schie, afgestemd met de Seniorenraad.  
 

9. Rondvraag 
Jaap Kole geeft aan dat op de jaarkalender voor deze vergadering het rooster van aftreden 
zou worden geagendeerd. Dat is correct, maar gezien de samenstelling is dit op dit moment 
niet aan de orde. 
 
Jaap Koole geeft aan dat sommige gebouwen moeilijk toegankelijk zijn voor een rolstoel. 
Kunnen we hier wat mee? De gemeente Borsele onderzoekt regelmatig of de openbare 
gebouwen rolstoeltoegankelijk zijn. Een huisartsenpraktijk is geen openbaar gebouw.  
 
Jaap Kole geeft aan dat er problemen zijn bij het aansturen van de bouw. Is er een 
gemeentelijke contactpersoon hiervoor?  
 
Rianne Schreijenberg geeft aan dat er een Borselse woonvisie aan zit te komen. 
Platepolder wordt hierin niet genoemd, want deze is al ingetekend.  
 
10. Sluiting 
Desiree Veen sluit om 21.15 uur de vergadering. 
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ACTIELIJST (S = streefdatum / G = gereed) 

Nr.  Actie Door Datum S/G 

1 Aanleveren agendapunten Allen Continu  

2 Stukken digitaal aanleveren aan 
diegene die dit wensen 

Allen Continu  

3 Binnenkomende adviezen en mail 
verdelen n.a.v. expertise van de leden. 

Voorzitter Continu  

4 Agendapunten doorgeven OZAO  aan 
voorzitter  

Allen Continu  

8 Nadenken over voorzitterschap Allen 19 april  

9 Werven nieuwe leden via Borsele voor 
elkaar, Linked In, Bevelandse Bode, 
Omroep Zeeland vacaturebank 

Rianne/communicatie 19 april/ 
10 mei 

 

10  Bellen John Dekker ivm Jongerenraad Nicolle 19 april  

12 Overleggen adviesraden Goes en 
Kapelle inzake beschermd wonen 

Nicolle 10 mei  

14 Aanbesteding hulpmiddelen? Rianne 13 
september 

 

 

VOLGENDE BIJEENKOMST 

 

Datum en tijd 8 november 2022, 19:30 uur 

Plaats Kamer 15, gemeentehuis 

Bespreekpunten Reguliere Wmo-raad 

  

 


